
Protokół Nr LXII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 czerwca 2022 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 14.20 

Zamknięcie obrad – godz. 18.21 

Ad. 1 

Obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 29 czerwca 2022 r.: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z dnia 

30 maja 2022 r. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Przeprowadzenie procedury udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania: 

1) przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2021; 

2) debata nad przedstawionym raportem; 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania        – DRUK NR 1 

8. Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 

1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2021 rok; 



2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za rok 2021; 

3) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  

za rok 2021 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium; 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji rewizyjnej; 

5) przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2021 rok   

          – DRUK NR 2 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok  – DRUK NR 3 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy ulicy   – DRUK NR 4 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022          – DRUK NR 5 

c) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Radków w roku szkolnym 

2022/2023         – DRUK NR 6 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków w obrębie działek 164/2, 

165 oraz fragmentu działki nr 166 położonych w obrębie Ścinawka Dolna  

          – DRUK NR 7 

e) załatwienia skargi z dnia 7 czerwca 2022 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Radków 

          – DRUK NR 8 

f) załatwienia skargi z dnia 9 czerwca 2022 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Radków 

          – DRUK NR 9 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 10 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych    

          – DRUK NR 11 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu      – DRUK NR 12 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu      – DRUK NR 13 

k) zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok    – DRUK NR 14 

l) emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

          – DRUK NR 15 



10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz – w związku z upływającym w dniu 30 czerwca 2022 r. terminem na podjęcie nowych 

uregulowań w zakresie gospodarki odpadami złożył wniosek o zmianę porządku obrad 

polegającą na dodaniu w pkt. 9 lit. „ł” w brzmieniu: „wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na terenie 

Miasta i Gminy Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty” jako DRUK NR 16. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

maja 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący 

RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 maja 2022 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 maja 2022 roku 29 czerwca 

2022 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. 

gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie 

ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

D. Wnęk – zapytał, czy dla zadania termomodernizacji budynku przedszkola został wyłoniony 

wykonawca, którego oferta wyniosła 4 378 000 zł oraz czy z nim zostanie podpisana umowa, 

a brakująca suma, która wykracza poza wycenę zadania będzie dołożona z budżetu gminy. 

Burmistrz – sprecyzował, że wykonawca nie został wyłoniony. Najkorzystniejsza oferta, jaka 

została złożona, to oferta, do której trzeba dopłacić 2 170 000 zł. Gmina ma 30 dni  

na dokonanie analizy wyboru udzielenia zamówienia. Po analizie zostanie zwołana sesja 

nadzwyczajna poświęcona tematyce finansowania realizacji zadań termomodernizacji 

budynku przedszkola, wykonania oświetlenia oraz remontu drogi do Wambierzyc. 



J. Gorczycki – zapytał, czy gmina będzie występowała na drogę sądową w stosunku  

do wykonawcy zadania budowy sieci wodociągowej w Tłumaczowie oraz czy budowa bieżni 

na obiektach w Radkowie i w Ścinawce będzie realizowana z projektu modernizacji orlików. 

Burmistrz – potwierdził założenia projektu, zaznaczył, że bieżnia powstanie przy orliku  

w Radkowie oraz stwierdził, że nie zna jeszcze zakresu prac. Odnośnie wykonawcy zadania 

budowy wodociągu Burmistrz poinformował, że gmina już jest w postępowaniu 

przedsądowym.  

J. Gorczycki – zapytał jaką kwotę  gmina musi jeszcze dołożyć do zakończenia inwestycji 

wodociągu w Tłumaczowie, aby nie stracić dofinansowania.  

Burmistrz – odpowiedział, że do dyspozycji jest jeszcze 430 tys. zł z projektu. W wyniku 

uwzględnienia wzrostu kosztów realizacji zadania gmina jest skłonna doinwestować zadanie 

kwotą 140-150 tys. zł. Z wykonanej przez rzeczoznawcę wyceny wynika, że realizacja zadania 

do zakończenia, będzie wynosić ok. 640 tys. zł. Rozpoczęły się negocjacje. Poprzedni 

wykonawca, mimo rozwiązania z nim umowy, proponuje powrót i realizację zadania za ok. 900 

tys. zł. Zaplanowane jest kolejne spotkanie negocjacyjne. Burmistrz zapowiedział, że udzieli 

dokładnej odpowiedzi, kiedy uzyska konkretne informacje. Zaznaczył również, że nie jest winą 

gminy, że na ostatnim etapie nie udało się zrealizować zadania. 

J. Gorczycki – zapytał, czy kwota zadłużenia do RUK-u za odpady komunalne wzrosła 

względem poprzednich miesięcy.  

Burmistrz – odpowiedział, że nie jest to zadłużenie do RUK-u, ponieważ RUK wykonuje swoje 

zadanie poprzez odwożenie odpadów na Regionalną Instalację Przetwarzania Odpadów i jeśli 

nie zapłaci swoich zobowiązań, nie może nawet wjechać na wagę, więc RUK wywiązuje się 

ze swoich zobowiązań, natomiast to Gmina rozlicza się z RUK-iem za gospodarkę odpadami 

i wskazana kwota jest zadłużeniem względem Gminy. Różnica pomiędzy poprzednim 

miesiącem, a bieżącym wynosi ok. 50 tys. zł, a tendencja jest wzrostowa.  

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają jeszcze pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

O godz. 15.29 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 16.03 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 
2021. 
 
Burmistrz – omówił raport, który podsumowuje działalność gminy w roku poprzednim. Zakres 
opracowanego dokumentu obejmuje kierunki rozwoju, realizację polityk, strategii, programów, 
uchwał rady miejskiej za rok 2021. Burmistrz poinformował, że raport o stanie gminy za rok 
2021 jest zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy  
w Radkowie oraz poprosił o przyjęcie raportu w przedstawionym brzmieniu (raport o stanie 
gminy stanowi załącznik do protokołu). 
 



Przewodniczący RM – potwierdził, że radni otrzymali raport z dużym wyprzedzeniem. 
Poinformował, że przedłożony raport przez Burmistrza był szczegółowo omawiany  
na wspólnym posiedzeniu komisji RM oraz zapytał, czy radni mają jeszcze pytania  
do przedstawionego raportu. 

B. Sobczyńska – zwróciła uwagę, że z treści raportu wynika, iż mimo trudnego okresu 
związanego z pandemią, gmina rozwija się. Stwierdziła, że również dla obszaru oświaty, 
ponieważ przez prawie cały 2021 rok nauka była realizowana w nowej formie, z czego wynikało 
więcej negatywnych, niż pozytywnych skutków. W tym roku egzamin 8-klasisty zdawali 
uczniowie, którzy przygotowywali się do niego poprzez zdalne nauczanie. Obecnie szkoły 
czekają na wyniki egzaminu, jednak ewaluacje przeprowadzane w szkołach pokazywały,  
że bardziej efektywne było nauczanie przeprowadzane w formie stacjonarnej. Radna wyraziła 
nadzieję, że tak trudny okres już się nie powtórzy i w kolejnym raporcie sporządzanym za rok 
2022 COVID-19 nie będzie czynnikiem dominującym w każdym obszarze działalności 
samorządu.  

Przewodniczący RM – poprosił o kolejne spostrzeżenia odnośnie raportu. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM zamknął debatę nad raportem o stanie gminy za 2021 rok. 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum zaufania. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1.  



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM poinformował, że w przypadku głosowania odnośnie DRUKU NR 1 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował za udzielenie wotum zaufania. 

Ad. 8 

W związku przedstawieniem i szczegółowym mówieniem sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2021 
rok podczas wspólnego posiedzenia komisji RM, przystąpiono do przedstawienia opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 
za rok 2021 

Przewodniczący RM - poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu 
rocznym z wykonania budżetu Gminy Radków za 2021 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr III/33/2022 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 kwietnia 2022 roku w sprawie pozytywnej opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu rocznym z wykonania 
budżetu Gminy Radków za 2021 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.  
 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Przewodniczący RM – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii  
w sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z wykonania budżetu 
gminy za 2021 rok. 
 
Bogusz Drożdż - Przewodniczący komisji rewizyjnej odczytał treść opinii w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi. 

Przewodniczący RM - poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Radków za 2021 rok. 
 
Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr III/65/2022 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 22 czerwca 2022 roku w sprawie opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków za 2021 
rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.  



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił pozostałe komisje RM o przedstawienie opinii. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji wydała opinię pozytywną. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego wydała opinię pozytywną. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty wydała opinię pozytywną. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki wydała opinię pozytywną. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego wydała 

opinię pozytywną. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w kwestii udzielenia 

absolutorium.  

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

DRUK NR 2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2021 rok. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował pracownikom za współpracę oraz pomoc w realizacji budżetu oraz 

Radzie za zatwierdzenie sprawozdania. 

Burmistrz – powrócił do sesji z dnia 30 maja, przeprosił mieszkańców Radkowa i Radnych  

i pracowników Urzędu za wypowiedziane na sesji słowa, które mogły sprawić przykrość wielu 

osobom. 

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący RM - przypomniał, że tak jak przy DRUKU NR 1 w głosowaniu wymagana 

jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca RM - złożyli Burmistrzowi życzenia oraz wręczyli 
kwiaty. 
 
Burmistrz - podziękował za udzielone absolutorium. 
 
O godz. 16.49 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 17.13 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 9 

DRUK NR 4 zmieniający uchwałę w sprawie zmiany nazwy ulicy 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Radków  

w roku szkolnym 2022/2023 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków w obrębie 

działek 164/2, 165 oraz fragmentu działki nr 166 położonych w obrębie Ścinawka Dolna 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Burmistrz – wyjaśnił, że spółka FBSerwis złożyła w listopadzie 2020 r. wniosek o zmianę 

sposobu przeznaczenia terenu z terenów pod kopalnie na tereny pod inwestycje związane  

z gospodarką odpadami. Firma nabyła teren od gminy w 2015 r. i w tamtym czasie w mpzp 

dany obszar był objęty decyzją koncesyjną na wydobycie pospółki z przeznaczeniem, po jej 

wydobyciu, na poszerzenie działalności zakładu przetwarzania odpadów komunalnych,  

co w tej chwili jest niezbędne dla dalszej działalności firmy. Aktualnie na tym terenie nie ma 

już kruszywa, a Wojewoda wyraził zgodę na zaproponowany w studium sposób wykorzystania 

działki. Plan miejscowy, który dotyczył poprzedniego okresu zobowiązywał gminę,  

po wyeksploatowaniu złóż, do poszerzenia gospodarki odpadami komunalnymi, tak jak było 

na 10 ha wcześniej odkupionych od firmy Bielinex Beton Sp. z o.o. Aktualnie trwają prace nad 

krajowym planem gospodarki odpadami, następnie zostanie opracowany plan wojewódzki  

na lata 2023-2028 i brak odpowiedniego przekształcenia danego fragmentu terenu może 

skutkować niewpisaniem się do planu gospodarki odpadami, co na pewno negatywnie wpłynie 

na rozwój bardzo istotnego dla gminy zakładu oraz na dochody gminy, a dochód z obecnie 

zagospodarowanego terenu przez FBSerwis, na cele gospodarki komunalnej, to blisko 2 mln 

zł rocznie. 

Przewodniczący RM - ponownie zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu uchwały. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie załatwienia skargi z dnia 7 czerwca 2022 r. na Burmistrza Miasta 

i Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie załatwienia skargi z dnia 9 czerwca 2022 r. na Burmistrza Miasta 

i Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Krystyna-Ewa Korzeniewska – zwróciła uwagę, że prosiła udzielenie głosu przed 

przystąpieniem do głosowania nad projektem uchwały. 

Przewodniczący RM - odpowiedział, że w celu zapewnienia sprawnego przebiegu sesji udzieli 

głosu w punkcie sprawy różne. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 10 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radków  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11 zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 12 zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 13 zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 13. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw – 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 14. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 15 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 15. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



DRUK NR 16 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi odebranymi z nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy 

Radków oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 16. 

J. Gorczycki – poprosił o przedstawienie szczegółów projektu uchwały. 

Sekretarz – wyjaśniła, że w związku ze zmianą przepisów Rada Miejska do końca czerwca br. 

zobligowana była do podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Przepisy wprowadzały szereg zmian, które Rada 

już uchwaliła na sesji w dniu 30 listopada 2021 r. Regionalna Izba Obrachunkowa,  

po konsultacjach, sugeruje, aby dyspozycje nowych przepisów nie wprowadzać uchwałą 

zmieniającą, tylko podjąć w sprawie nową uchwałę, dlatego proponowana uchwała nie 

wprowadza żadnych nowych rozwiązań oraz nie zmienia stawek. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania odnośnie projektu uchwały. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

O godz. 17.45 obrady opuścił Radny Dawid Wnęk. Liczba Radnych spadła do 14. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęło pismo Dyrektora Parku Narodowego Gór 

Stołowych z zaproszeniem na wyjazdowe posiedzenie komisji Rady Miejskiej. Spotkanie 

zaplanowane jest na początek lipca. 

Przewodniczący RM - poinformował, że wpłynęło również pismo Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia „KOMINKI I PIECE” z prośbą o przyłączenie się Radnych do petycji w sprawie 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe. Pismo zostało omówione na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dniu 27.06.2022 r. oraz zostało wypracowane stanowisko o indywidualnym 

przystąpieniu Radnych do petycji, a każdy z Radnych zobligował się do zapoznania 

mieszkańców swoich okręgów z treścią petycji. 

Przewodniczący RM – stwierdził kworum i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

stanowiska wypracowanego na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania stanowisko zostało przyjęte. 

Przewodniczący RM – poinformował, że wpłynęło pismo mieszkańca w sprawie podjęcia 

działań, których efektem będzie usunięcie repliki niemieckiego orderu wojskowego 

umieszczonego na pomniku upamiętniającym żołnierzy niemieckich poległych w czasie I wojny 

światowej, który znajduje się w Ścinawce Średniej przed budynkiem byłego ośrodka zdrowia. 

Pismo również było przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący RM – zarządził głosowanie w sprawie rozpatrzenia pisma. 

O godz. 17.55 Przewodniczący RM ogłosił przerwę techniczną. 
O godz. 18.00 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Przewodniczący RM – ponownie zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego rozpatrzenia 

wniosku. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 0   przeciw - 13   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania wniosek został odrzucony. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Krystyna-Ewa Korzeniewska – poinformowała, że na poprzedniej sesji Rady Miejskiej została 

pomówiona, ponieważ padło jej nazwisko w kilku cytatach, które nie były jej autorstwa. 

Mieszkanka złożyła skargę do Rady, na którą odpisał Burmistrz wyjaśniając, że była to jedna 

omyłka przy podaniu nazwy użytkownika. Pani Krystyna nie zgadza się tym wyjaśnieniem, 

zwróciła uwagę, że nie była autorem cytowanego postu ani komentarzy posądzających 

Burmistrza i Radnych o oszustwa, a Burmistrz w wypowiedzi wskazał na zacofanie  

i nietolerancję mieszkanki oraz zasugerował jej chorobę psychiczną oraz zaproponował 

podwózkę do odpowiedniego zakładu, czym obraził Panią Krystynę, dlatego poprosiła  

o informację dlaczego skarga została uznana za bezzasadną oraz, jeśli sugestia choroby 

psychicznej nie dotyczyła jej, to do kogo została skierowana. Zwróciła uwagę również,  

że zgodnie z KPA omyłki należy sprostować. 

Burmistrz – ponownie przeprosił za wypowiedziane za sesji słowa. Zapewnił, że sugestia 

choroby psychicznej i odwiezienia do zakładu nie była kierowana do Pani Krystyny, tylko była 

analizą sytuacji, która w pewnym obszarze w Radkowie jest bardzo trudna. Wskazał również, 

że podpisał pierwszą odpowiedź na skargę, dlatego, że tak została skierowana. W dalszej 

części postępowania nie brał udziału, ponieważ skarga była przeciwko niemu, a postępowanie 

było przeprowadzone przez stosowne komisje pod analizą nadzoru prawnego, ale wie, że 

nagranie z sesji było przez komisję wielokrotnie odsłuchane. Powiedział, że czuje się źle  

w związku z odreagowaniem w taki sposób, ale ponownie podkreślił, że sugestie nie były 



kierowane imiennie w Panią Krystynę, lecz były analizą wielu podobnych postów, które od 

pewnego czasu były publikowane.  

K-E. Korzeniewska – zapytała, czy wg KPA omyłki nie wymagają sprostowania. 

Radca Prawny Agnieszka Lis – odpowiedziała, że w trybie KPA nie ma możliwości 

sprostowania publicznej odpowiedzi. Burmistrz w odpowiedzi na pismo przyjął stanowisko,  

iż faktycznie pomylił nazwy użytkowników i przyznał się do omyłki. 

K-E. Korzeniewska – zapytała Przewodniczącą komisji skarg, wniosków i petycji, dlaczego 

skarga została uznana na bezzasadną, skoro Burmistrz przyznaje, że zachował  

się nieodpowiednio. 

Cz. Jarzyńska  - odpowiedziała, że komisja w trzyosobowym składzie wielokrotnie odsłuchała 

wypowiedź Burmistrza z poprzedniej sesji i nie dopatrzyła się obrażenia mieszkanki, ponieważ 

Burmistrz wypowiadał się ogólnie o społeczeństwie. Podczas posiedzenia komisji,  

w głosowaniu tajnym, każdy z członków komisji zagłosował za uznaniem skargi za 

bezzasadną. Radna uważa, że to Burmistrz mógłby złożyć pozew do sądu w stosunku do 

niektórych osób, które wypowiadały się pod postem.  

K-E. Korzeniewska – zapytała, dlaczego komisja nie odniosła się do omyłek podczas 

cytowania. 

Cz. Jarzyńska – odpowiedziała, że każdy popełnia błędy, natomiast Burmistrz przeprosił 

społeczeństwo i Radnych za wypowiedziane słowa. Radna zauważyła, że również sam 

powinien zostać przeproszony przez niektóre osoby biorące udział w dyskusji. 

K-E. Korzeniewska – przytoczyła dla refleksji część wiersza Czesława Miłosza „Który 

skrzywdziłeś”. 

Burmistrz – stwierdził, że to nie była refleksja, tylko groźba. 

Lucyna Piwowarska-Dmytrów – doceniła przeprosiny Burmistrza oraz wskazała  

na niekonsekwencję działań Rady, ponieważ Burmistrz przepraszając uznał swoją winę, 

natomiast Rada obie skargi w tej samej sprawie uznała za bezzasadne. Pani Lucyna w imieniu 

mieszkańców Radkowa podziękowała Pani Martynie Kulas oraz Pani Krystynie-Ewie 

Korzeniewskiej za to, że mają odwagę mówić, co myślą. Odnosząc się do kwestii obrażenia 

Burmistrza w dyskusji na portalu społecznościowym, zapytała Radną Alfredę Rakowską,  

co z podanych w dyskusji informacji było nieprawdą.   

A. Rakowska – odpowiedziała, że nie ma Internetu i nie czytała dyskusji, ale z tego co było 

przedstawiane wie, że w komentarzach obrażany był Burmistrz i jego Rodzina oraz Radni 

twierdzeniami np. że Rada nic nie robi, tylko „przyklaskuje” to, co zatwierdza Burmistrz. 

L. Piwowarska-Dmytrów – zapytała jak Radna sprawdziła informacje, jeśli nie ma Internetu. 

A. Mielniczuk – w celu zachowania powagi sesji przerwał dyskusję. 



L. Piwowarska-Dmytrów – podziękowała Pani Martynie Kulas oraz Pani Krystynie-Ewie 

Korzeniewskiej, wręczając kwiaty, za to, że stanęły w obronie całej społeczności oraz 

podziękowała Radzie stwierdzając: „doskonale się z państwem współpracuje”. 

K-E. Korzeniewska – podsumowała, że Rada ustanowiła rok 2022 rokiem Władysława 

Bartoszewskiego – Rokiem Przyzwoitości, a Radnym tej przyzwoitości zabrakło. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXII sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 

      


